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Xbox 360 Media Remote

Thanks for choosing the Xbox 360® Media Remote for the Xbox 360 console and popular 
brands of TVs. The media remote helps maximize your Xbox experience. Your remote lets 
you control your Xbox 360 DVD and CD playback, media playback through Xbox LIVE or 
TV service on your Xbox 360 console, the Xbox Dashboard, and power and volume 
controls for many TVs. The media remote features:
•	 Sleek and comfortable design. 
•	 Xbox Guide button and A, B, X, and Y buttons for easy access to the Xbox Dashboard.
•	 Integrated media playback and TV controls.
You can use your media remote with any Xbox 360 or Xbox 360 S console and popular 
brands of TVs. It does not control VCRs, DVRs, DVD players, or audio equipment.
 

 WARNING
	 Before using this product, read this manual and the Xbox 360 console manual for 

important safety and health information. Keep all manuals for future reference. For 
replacement manuals, visit www.xbox.com/support. 

     Disposable Battery Safety
	 Improper use of batteries may result in battery fluid leakage, overheating, or explosion. There 

is a risk of explosion if batteries are replaced by an incorrect type. Use and replace only with 
correct size and type of batteries. Released battery fluid is corrosive and may be toxic. It can 
cause skin and eye burns, and is harmful if swallowed. To reduce the risk of injury:
•	 Keep batteries out of reach of children.
•	 Do not heat, open, puncture, mutilate, or dispose of batteries in fire.
•	 Use only alkaline (not rechargeable) batteries for best performance.
•	 Do not mix new and old batteries or batteries of different types.
•	 Do not allow metal objects to touch the battery terminals on the device; they can 

become hot and cause burns.
•	 Remove the batteries if they are worn out or before storing your media remote for 

an extended period of time. 
•	 If a battery leaks, remove all batteries, taking care to keep the leaked fluid from 

touching your skin or clothes. If fluid from the battery comes into contact with skin 
or clothes, flush skin with water immediately. Before inserting new batteries, 
thoroughly clean the battery compartment with a damp paper towel, or follow the 
battery manufacturer’s recommendations for cleanup.

•	 Remove batteries by reversing insertion instructions below. Dispose of batteries in 
accordance with local and national disposal regulations (if any).

•	 To avoid pinching fingers when inserting, push only on the flat surface of the 
battery compartment cover.

Set Up Your Media Remote
Insert Batteries
To insert batteries into the media remote:
1	 Remove the media remote battery cover by sliding the back cover of the media 

remote forward and lifting.
2	 Insert two new AAA (LR03) batteries as shown on the underside of the media remote 

battery cover. For best performance, rechargeable batteries are not recommended.
3	 Replace the media remote battery cover.
Program the Media Remote for Your TV
Before your media remote can work with your TV, you need to program it for use with 
your particular brand of TV. Two methods exist for programming your media remote: 
manually entering your TV code or scanning to find your TV code.
After 30 seconds of inactivity, the media remote will exit the TV programming mode. 
Pressing any button besides Select, 0–9 or CH/PG returns the media remote to its original 
mode and ends programming mode.

To enter a TV code:
1	 Look up the code for your TV. See your TV instruction manual, or go to www.xbox.com/

mediaremote.
2	 Press and hold the Mute and 5 buttons simultaneously for two seconds to enter TV 

programming mode. 
3	 Enter the numeric code for your TV.
4	 Press the Select button to save the code and exit.
When the correct code has been entered, you should be able to press the TV power 
button and Volume button to control your TV. If it doesn’t work, return to step 2.
Notes
•	 The media remote light will be solid green when in TV code programming mode.
•	 The media remote light will briefly turn off for each number you enter; only enter the 

next number after the green light turns back on.
•	 When you press Select, the media remote light will flash three times to confirm your 

code. If it does not flash, an invalid code was entered, so return to step 2.

To scan for a TV code:
You can send a sequence of codes to discover the right code for your TV, if you do not 
know the specific code.
1	 Turn on your TV and point the media remote toward it.
2	 Press and hold the Mute and 5 buttons simultaneously for two seconds to enter TV 

programming mode. 
3	 Press the CH/PG + button repeatedly to send one code per button press from your 

media remote to your TV. By pressing +, you advance the code each time.
4	 When the correct code is sent from the media remote to your TV, your TV will turn off. 

Press the Select button to confirm your code.
If your TV turns off but you then accidently continue to press CH + to continue past the 
correct code, press CH – to decrease the code. Your TV will turn on again when you go 
back to the correct code. Press the Select button to confirm your code.
Notes 
•	 The media remote light will be solid green when in TV code programming mode.
•	 If you press CH/PG –, then CH/PG + (or CH/PG +, then CH/PG -) to change scan 

direction and return to your original code during one TV programming mode scan, 
the media remote will exit TV programming mode. Your remote will be set at the same 
code it was at when you started TV programming.

•	 Give enough time for the TV to respond to the sent command and turn off after you press 
the CH/PG button. Some TVs take more time to react to off commands than other TVs.

•	 When you press Select, the media remote light will flash three times to confirm your code. 
•	 When the correct code has been entered, you should be able to press the TV power 

button and Volume button to control your TV. If it doesn’t work, return to step 2.
To return media remote to default settings:

In default settings, the media remote will only control the Xbox 360 console. Volume and 
mute buttons will control TV service through your Xbox 360 console. 

1	 Press and hold the Mute and 5 buttons simultaneously for two seconds to enter TV 
programming mode. 

2	 Enter code 9999 and press Select. 

Using the Media Remote
Your media remote has several categories of buttons:
TV Controls These include on/off, volume up/down, mute, and TV Input.
TV Service on Xbox 360 Controls Live TV, if provided on your Xbox 360 console, can be 
controlled channel up/down, Guide, Live TV, Info, and Last. Record can record content 
only on a DVR from your TV service provider. 
Media Playback Controls Use these to Play/Pause, Skip Forward, Fast Forward, Skip 
Back, Fast Back, and Display to control DVD, CD, or streamed media.
Navigation Controls These include the A, B, X, Y buttons, D-pad navigation (up, down, 
left, right), Back and Select.
Xbox Guide Control Lets you access the Xbox Guide at any time. 

Clean Your Media remote
Use in accordance with these instructions:
•	 Do not use near any heat sources. 
•	 Only use attachments/accessories specified by Microsoft.
•	 Clean only with dry cloth.
•	 Do not allow this product to become wet. To reduce the risk of fire or shock, do not 

expose this product to rain or other types of moisture.

Troubleshooting
If you encounter problems, try the possible solutions provided below.
DVD Features Don’t Work
Some DVDs may not support all of the Xbox 360 DVD playback features, such as subtitles, 
multilingual audio tracks, multiple viewing angles, and slow-motion play. For more 
information about supported features, see the DVD producer’s documentation. In rare 
instances, certain DVDs may not operate properly. This is due primarily to variations in 
the manufacturing process or software encoding of the DVD video software. 
Video or Sound Is Poor or Not Working
Make sure your AV cable is properly connected. For setup and AV troubleshooting 
information, see the Xbox 360 instructions or your AV cable instructions.
Buttons Don’t Work
Make sure the batteries are still fresh by testing the media remote with new batteries.  
Try removing the batteries from the media remote, pressing all buttons twice, and then 
replacing the batteries. 
Poor Performance with the Xbox 360 Console
•	 Point the media remote directly at the console.
•	 Check to verify that the infrared sensor of the console is not blocked or covered. 
•	 Make sure that you’re using the media remote within 10 feet of the infrared sensor.
•	 Close drapes and blinds during daylight hours to minimize ambient infrared.

If You Need More Help
For answers to common questions, troubleshooting steps, and Xbox Customer Support 
contact information, visit www.xbox.com/support.
Do not take your Xbox 360 console or its accessories to your retailer for repair. Please visit 
www.xbox.com/support for troubleshooting and service information.
 

 Do Not Attempt Repairs
	 Do not attempt to take apart, service, or modify the Xbox 360 console, power supply, 

or its accessories in any way. Doing so could present the risk of serious injury or death 
from electric shock or fire, and it will void your Express Warranty.

 
 Choking Hazard

	 This device may contain small parts which may be a choking hazard to children under 3.
Keep small parts away from children.

Disposal of BATTERIES AND Waste Electrical and 
Electronic Equipment in the European Union and 
Other Countries with Separate Collection Systems

This symbol on the batteries, product or its packaging means that this product must 
not be disposed of with your household waste. Instead, it is your responsibility to 
hand them over to an applicable collection point for the recycling of batteries or 
electrical and electronic equipment. This separate collection and recycling will help 

to conserve natural resources and prevent potential negative consequences for human 
health and the environment, which inappropriate disposal could cause due to the possible 
presence of hazardous substances in electrical and electronic equipment. For more 
information about where to drop off your electrical and electronic waste, please contact 
your local city/municipality office, your household waste disposal service, or the shop where 
you purchased this product. Contact weee@microsoft.com for additional information.

REGULATIONS
For home or office use. 
Not intended for use in machinery, medical or industrial applications. 
Any changes or modifications not expressly approved by Microsoft could void the user’s 
authority to operate this device. 
This product is for use with NRTL Listed (UL, CSA, ETL, etc.), and/or IEC/EN 60950-1 
compliant (CE marked) Information Technology equipment. 
No serviceable parts included. 
This device is rated as a commercial product for operation at +41ºF (+5ºC) to +95ºF 
(+35ºC). 
Hereby, Microsoft Corporation declares that this product is in compliance with the 
essential requirements and other relevant provisions of Directives, 1999/5/EC and 
2004/108/EC.

For Customers in Taiwan
Product Information
Product name: Xbox 360 Media Remote 
Model no.: 1493 
Designated voltage: 3 V DC 
Total consumption of electric power or designated input of electric current: 20 mA 
Manufacture year: 2011 
Country of origin: China 
Manufacturer name: Microsoft Corporation 
Importer name: Synnex Technology International 
Importer’s Address: 4th Fl. 75, Section 3, Min-Sheng E. Rd., Taipei 104 
Importer’s number: (02) 2506-3320

Copyright
Information in this document, including URL and other Internet Web site references, is subject to change without notice. Complying with all 
applicable copyright laws is the responsibility of the user. Without limiting the rights under copyright, no part of this document may be 
reproduced, stored in or introduced into a retrieval system, or transmitted in any form or by any means (electronic, mechanical, photocopying, 
recording, or otherwise), or for any purpose, without the express written permission of Microsoft Corporation.
Microsoft may have patents, patent applications, trademarks, copyrights, or other intellectual property rights covering subject matter in this 
document. Except as expressly provided in any written license agreement from Microsoft, the furnishing of this document does not give you any 
license to these patents, trademarks, copyrights, or other intellectual property.
© 2011 Microsoft Corporation. All rights reserved.
Microsoft, Windows, Windows Live, Windows Media, Xbox, Xbox 360, Xbox LIVE, the Xbox logos, and the Xbox LIVE logo are trademarks of the 
Microsoft group of companies.

Xbox 360 媒體遙控器

感謝您為 Xbox 360® 主機與熱門廠牌電視購買 Xbox 360 媒體遙控器。媒體遙控器能幫助您全方位體
驗 Xbox 的功能。媒體遙控器可以讓您控制 Xbox 360 DVD/CD 的播放、在 Xbox 360 主機上透過 
Xbox LIVE 或是電視服務播放媒體、控制 Xbox 設定畫面，以及控制電視的電源開關與音量大小。媒體
遙控器的特色：

•	 流線、舒適的設計。  
•	 具有 Xbox 360 按鍵以及 A、B、X、Y 按鍵，讓您能輕鬆使用 Xbox 設定畫面。

•	 已與媒體播放功能與電視控制功能整合。

媒體遙控器只適用於 Xbox 360、Xbox 360 S 主機與熱門廠牌電視，它無法控制 VCR、DVR、DVD 
播放器或音效設備。
 

 警告
	 在使用此產品前，請閱讀本手冊與 Xbox 360 主機手冊，以取得重要的安全和健康資訊。請妥善保

存所有手冊以便日後參考。如需取得備份的手冊，請前往 www.xbox.com/support。 

亞太國家/地區專用 (澳大利亞除外)
有限瑕疵擔保網址 www.xbox.com/warranty

 拋棄式電池的安全

	 電池使用不當可能會導致電解液外洩、過熱或爆炸。如果放入不同類型的電池，將有引發火災的危險，
因此請只使用與更換正確尺寸與類型的電池。外洩的電解液具有腐蝕性，且可能有毒接觸到皮膚與眼睛
將會導致灼傷，如遭吞嚥也會導致身體受到傷害。如何降低受到傷害的風險：

•	 請將電池放置於孩童拿不到的地方。

•	 請勿加熱、開啟、穿刺、拆解電池，或將電池置於火中。

•	 如要獲得最佳效能，請只使用非可充式的鹼性電池。

•	 請勿將新舊電池或不同類型的電池混合使用。

•	 請勿讓金屬物品接觸到裝置中的電池兩端，因為金屬物品會變熱並導致灼傷。

•	 如果電池的電力耗盡，或您將長時間不使用媒體遙控器時，請取出電池。 
•	 如果電池的電解液漏出，請立即取出電池，並避免您的皮膚或衣物接觸到外洩的電解液。如果皮

膚或衣服接觸到電池的電解液，請立即用清水加以沖洗。在放入新電池之前，請用濕紙巾或依照
電池製造商的建議，將電池盒確實清理乾淨。

•	 如要取出電池，請按照下列放入電池指示中的相反步驟進行。請依照當地與全國廢棄物處理規定
處理電池。

•	 為避免在放入電池時夾到手指，請只在電池卡槽蓋上平坦的部份施力。

設定媒體遙控器

放入電池

如何將電池放入媒體遙控器：

1	 打開媒體遙控器的電池外蓋，方法是向前滑動媒體遙控器背面的外蓋，然後掀起外蓋。

2	 按照媒體遙控器的電池外殼內側圖案所示，將兩個新的 AAA（LR03）電池放入。為獲得最佳效能，
我們不建議您使用可充式電池。

3	 蓋上媒體遙控器的電池外蓋。

為電視設定媒體遙控器

您在開始使用媒體遙控器控制電視之前，必須先針對電視的品牌來設定遙控器。設定媒體遙控器的方式
有兩種：手動輸入電視代碼，或自動搜尋電視代碼。 

如果您停止使用媒體遙控器 30 秒，遙控器便會自動離開電視設定模式。只要您按下選取按鍵、0 至 9 數字
鍵或 CH/PG 按鍵以外的任何按鍵，媒體遙控器便會跳出電視設定模式，回復到原本的模式。

如何輸入電視代碼：

1	 輸入您電視的代碼。如果您不知道電視的代碼，請查看電視的使用手冊，或前往 www.xbox.com/
mediaremote。

2	 同時按住 Mute（靜音）按鍵和 5 數字鍵兩秒鐘來進入電視設定模式。 



3	 輸入您電視的數字代碼。

4	 按下選取按鍵來儲存代碼並結束設定。

當您輸入正確的代碼後，應該就可以按下媒體遙控器上的電視電源按鍵與音量調整按鍵來控制您的電
視。如果媒體遙控器無法控制電視，請返回步驟 2 重新輸入代碼。

注意

•	 當媒體遙控器進入電視設定模式時，上面的燈號會亮起綠光。

•	 每當您輸入一個數字後，媒體遙控器的燈號會短暫熄滅。請只在綠燈重新亮起時，再輸入下一個號碼。

•	 當您按下選取按鍵時，媒體遙控器上的燈號會閃爍三次，來確認您輸入的代碼。如果燈號沒有閃爍，
代表您輸入的代碼有誤，請回到步驟 2 再輸入一次。

如何掃描電視代碼：

如果您不知道電視的代碼，可以對電視傳送一連串的代碼來找出正確的代碼。

1	 開啟電視，並將媒體遙控器對準電視。

2	 同時按住 Mute（靜音）按鍵和 5 數字鍵兩秒鐘來進入電視設定模式。 
3	 重複按下 CH/PG + 按鍵，每次按下按鍵時，媒體遙控器就會傳送一組代碼給電視。當您每次按下 

+ 按鍵時，就會傳送數字遞增的代碼。

4	 如果媒體遙控器向電視傳送了正確的代碼，電視就會關閉。此時請按下選取按鍵來確認代碼。

如果您的電視已經關閉，但您不小心按下 CH + 按鍵來傳送接下來幾組不正確的代碼，您可以按下 CH 
– 按鍵來傳送數字遞減的代碼。當您回到正確的代碼時，電視便會開啟。此時請按下選取按鍵來確認
代碼。

注意 
•	 當媒體遙控器進入電視設定模式時，上面的燈號會亮起綠光

•	 當您在電視設定模式掃描代碼時，如果您依序按下 CH/PG – 按鍵與 CH/PG + 按鍵（或依序按下 CH/
PG + 按鍵與 CH/PG – 按鍵）來變更掃描方向並回到原來的電視代碼，媒體遙控器將會離開電視設定
模式。當媒體遙控器進入設定電視模式時，媒體遙控器所使用的電視代碼將會與先前設定的相同。

•	 在您再次按下 CH/PG 按鍵時，請給電視足夠的時間來回應您傳送的指令並關閉電源。部份電視的關
閉指令回應時間可能會比其他電視長。

•	 當您按下選取按鍵時，媒體遙控器上的燈號會閃爍三次，來確認您輸入的代碼。 
•	 當您輸入正確的代碼後，應該就可以按下媒體遙控器上的電視電源按鍵與音量調整按鍵來控制您的電

視。如果媒體遙控器無法控制電視，請返回步驟 2 重新輸入代碼。

如何回復媒體遙控器的預設設定：

使用預設設定時，媒體遙控器只會控制 Xbox 360 主機。如果此時您使用音量按鍵與 Mute（靜音）按
鍵，將會透過 Xbox 360 主機來控制電視。

1	 同時按住 Mute（靜音）按鍵和 5 數字鍵兩秒鐘來進入電視設定模式。

2	 輸入代碼 9999，並按下選取按鍵。 

使用媒體遙控器
媒體遙控器上的按鈕分為幾個類別：

電視控制按鍵 包括電源開關按鍵、音量控制鍵、Mute（靜音）按鍵，以及電視 Input（輸入） 按鍵。

Xbox 360 的電視服務控制按鍵 如果您的 Xbox 360 主機提供即時電視節目的服務，即可使用上/下
頻道按鍵、Xbox 360 按鍵、Live TV（即時電視節目）按鍵、Info（資訊）按鍵以及 Last（前次內容）按
鍵來控制。錄製按鍵可讓您錄製電視服務提供商所提供的內容，但只能錄製在 DVR 上。

媒體播放控制按鍵 可用來控制 DVD、CD 或串流媒體，包括播放/暫停鍵、跳過快轉鍵、快轉鍵、跳過
倒轉鍵、倒轉鍵及 Display（顯示）按鍵。

導覽控制按鍵 這些包括了 A、B、X、Y 按鍵、方向鍵（上、下、左、右）、Back（返回）按鍵和選取按
鍵。

Xbox 360 按鍵 能讓您隨時使用 Xbox 快顯功能表。 

清理媒體遙控器
請依照下列指示清潔與使用遙控器：

•	 請勿在任何熱源附近使用主機。 
•	 請只使用 Microsoft 指定的配件。

•	 請只使用乾布清潔。

•	 請勿讓本產品沾上水分。為降低引起火災或受到電擊的風險，請勿讓本產品暴露在雨中或其他潮濕環
境中。

疑難排解
如果您遇到了問題，請嘗試以下所提供的解決方案。

DVD 功能沒有作用

有些 DVD 可能不支援所有的 Xbox 360 DVD 播放功能，例如字幕、多國語音、多角度檢視和慢動作播
放。如需所支援功能的詳細資訊，請參閱 DVD 製造商的說明文件。有時某些 DVD 可能無法正常運作，但
這種情況極為罕見。這主要是因為 DVD 生產製作過程中的差異，或者是 DVD 視訊軟體編碼不同的緣故。 
視訊及聲音效果不佳或無法輸出

請確認您的 AV 端子線已正確連接。如需設定與 AV 疑難排解的詳細資訊，請參閱 Xbox 360 手冊或 
AV 端子線手冊中的指示。

按鍵沒有作用

請使用全新的電池，以確認媒體遙控器有足夠的電源。請嘗試將電池自媒體遙控器中取出，按下所有按
鍵兩次，然後再放入電池。 
搭配 Xbox 360 主機使用的效果不佳

•	 請將遙控器對準主機來使用。

•	 請查看主機上的紅外線感應器是否遭受干擾或遮蓋。 
•	 請確認您在距離紅外線感應器 3 公尺（10 英呎）的範圍內使用媒體遙控器。

•	 白天時請關上窗簾或百葉窗，以減少環境中的紅外線干擾。

如果您需要進一步的協助
如需一般問題的解答、疑難排解步驟以及 Xbox 客戶支援部門連絡資訊，請前往 
www.xbox.com/support。

請勿將您的 Xbox 360 主機或其周邊配備拿到經銷商處要求維修，請前往 www.xbox.com/support 
參閱疑難排解與服務資訊。
 

 請勿嘗試自行維修

	 請勿以任何方式嘗試拆解、維修或修改 Xbox 360 主機、電源供應器或周邊配件，因為這麼做可能
會有受到電擊或導致火災而受傷或死亡的風險，且您的瑕疵擔保也將無效。

 
 窒息危險

	 此裝置包含細小零件，可能會讓 3 歲以下兒童有窒息的危險。請避免讓兒童接觸到細小零件。

在歐盟及其他使用不同回收系統的國家/地區的廢棄電池與電子電機設備處理
當本符號出現在電池、產品或產品包裝上時，代表該產品不得與家庭廢棄物一同丟棄。而您必須
負起責任，將此廢棄物送至適當的電池或電子電機設備回收點。此與家庭廢棄物分開的收集與回
收行動，有助於保育自然資源，並防止因電池與電子電機設備的不當廢棄處理，導致其中的有害
物質對人體健康與環境造成負面影響。如需了解您所在地的電子電機設備廢棄處理場所的相關資

訊，請與您當地的市政機關、家庭廢棄物處理服務機構，或您購買該產品的店家連絡。如需其他資訊，請
連絡 weee@microsoft.com。

法規
本裝置供家庭或辦公室使用。

不適用於機械、醫療或工業用途。

任何未經 Microsoft 明示同意的變更或修改，會導致使用者操作本裝置的授權無效。

本產品適用於通過 NRTL 測試（UL、CSA、ETL 等），且/或符合 IEC/EN 60950-1（CE 標示）的資訊
技術裝置。

本產品並未隨附任何維修零件。

本裝置已列為商業產品，操作溫度介於 +5ºC（+41ºF）至 +35ºC（+95ºF）之間。

Microsoft Corporation 謹此聲明本產品符合規範 1999/5/EC 及 2004/108/EC 的基本規定及其他
相關規定。

台灣地區的客戶
本產品資訊

產品名稱：Xbox 360 媒體遙控器
型號：1493
額定電壓：3 VDC
總額定消耗電功率或額定輸入電流：20 mA
製造年份：2011
產地：中國 
製造廠商：Microsoft Corporation 
進口廠商：聯強國際股份有限公司
地址：台北市 104 民生東路三段 75 號四樓
洽詢專線：（02）2506-3320

著作權
本文件中的資訊（包括 URL 及其他網際網路網站參考資料）如有變更，恕不另行通知。除非另有註明，否則本文之範例公司、組
織、產品、網域名稱、電子郵件地址、標章、人員、地點及事件均為虛構，並非意指任何真實公司、組織、產品、網域名稱、電
子郵件地址、標章、人員、地點及事件。遵守所有適用的著作權法是使用者的責任。基於（但不限於）著作權法下之權利，未經 
Microsoft Corporation 明示書面許可，貴用戶不得為任何目的使用任何形式或方法（電子形式、機械形式、影印、記錄或其他
方法）複製、儲存或傳送本文件的任何部分或將本文件任何部分放入檢索系統。

Microsoft 可能就本文件所提及內容及文件標的擁有專利權、專利申請權、商標權、著作權、或其他智慧財產權。除非
Microsoft 書面授權合約所明示規定者外，提供本文件並不授予貴用戶上述專利權、商標權、著作權或其他智慧財產權。

©2011 Microsoft Corporation. 著作權所有，並保留一切權利。

Microsoft、Windows、Windows Live、Windows Media、Xbox、Xbox 360、Xbox LIVE、Xbox 標誌及 Xbox LIVE 標誌係 
Microsoft 集團的商標。

Xbox 360 미디어 리모컨

Xbox 360 본체 및 유명 브랜드 TV와 사용할 수 있는 Xbox 360® 미디어 리모컨을 구입해 주셔서 
감사합니다. 미디어 리모컨으로 더욱 편리하게 Xbox를 이용할 수 있습니다. Xbox 360의 DVD 및 CD 
재생을 조작할 수 있으며 Xbox 360의 Xbox LIVE 또는 TV 서비스를 통한 미디어 재생도 조작할 수 
있습니다. 또한, Xbox 대시보드, 전원 및 볼륨을 조작할 수 있습니다. 미디어 리모컨의 특징은 다음과 
같습니다.
•	 매끈하고 손에 쥐기 편안한 디자인

•	 Xbox 대시보드를 편리하게 조작할 수 있는 Xbox 가이드 단추 및 A, B, X, Y 단추

•	 통합 미디어 재생 및 TV 조작

미디어 리모컨은 모든 구형 Xbox 360 또는 Xbox 360 S 본체 및 유명 브랜드 TV와 함께 사용할 수 
있습니다. VCR, DVR, DVD 플레이어 또는 오디오 장치의 조작은 지원하지 않습니다.
 

 경고
	 제품을 사용하기 전에 이 설명서와 Xbox 360 본체 사용 설명서에 명시된 안전에 관한 주의 

사항을 읽으십시오. 모든 설명서는 나중에 참고할 수 있도록 보관하십시오. 설명서를 분실한 경우 
www.xbox.com/support를 방문하십시오

 배터리 안전성

	 배터리를 잘못 사용하면 배터리에서 전해액이 흘러나오거나 배터리가 과열되거나 폭발할 수 있습니다. 
잘못된 종류의 배터리로 교체하면 폭발할 수 있습니다. 올바른 크기 및 종류의 배터리만 사용하고 
교체하십시오. 배터리 액은 부식성이며 유독성일 수 있습니다. 피부나 눈에 묻으면 화상을 입힐 수 있고 
삼키면 유해합니다. 다음 사항에 주의하면 배터리로 인한 상해 및 사고의 위험을 줄일 수 있습니다.
•	 배터리를 어린이의 손이 닿지 않는 곳에 보관하십시오.
•	 배터리를 가열하거나 열거나 구멍을 내거나 자르거나 소각하지 마십시오.
•	 최상의 성능을 얻으려면 일회용 알카라인 배터리만 사용하십시오.
•	 새 배터리와 오래된 배터리 또는 서로 다른 종류의 배터리를 함께 사용하지 마십시오.
•	 장치의 배터리 단자에 금속 물체가 닿지 않도록 하십시오. 금속 물체가 닿으면 과열되어 화상의 

위험이 있습니다.
•	 배터리를 거의 다 사용했거나 미디어 리모컨을 장시간 보관할 때는 배터리를 제거하십시오. 
•	 배터리 전해액이 흘러나오면 전해액이 피부나 옷에 묻지 않도록 주의하면서 배터리를 모두 

제거하십시오. 배터리 전해액이 피부나 옷에 묻으면 즉시 물로 씻어 내십시오. 새 배터리를 
삽입하기 전에 물기 있는 휴지로 배터리 칸을 깨끗이 닦거나 배터리 제조업체의 세척 권장 
사항을 따르십시오.

•	 아래에 설명된 배터리 삽입 방법의 역순으로 배터리를 제거하십시오. 해당되는 지역 및 국가별 
폐기물 처리 규정이 있으면 그 규정에 따라 배터리를 폐기하십시오.

•	 배터리를 삽입할 때 손가락이 끼이는 것을 방지하려면 배터리 칸 덮개의 평평한 면을 미십시오.

미디어 리모컨 설정

배터리 삽입

미디어 리모컨에 배터리를 삽입하려면 다음을 수행합니다.
1	 미디어 리모콘의 뒷면 덮개를 밀어 올려서 미디어 리모컨 배터리 덮개를 제거합니다.
2	 미디어 리모컨 배터리 덮개의 하단에 표시된 것과 같이 새 AAA(LR03) 배터리 두 개를 삽입합니다. 

최상의 성능을 얻으려면 충전 배터리를 사용하지 않는 것이 좋습니다.
3	 미디어 리모컨 배터리 덮개를 다시 닫습니다.
미디어 리모컨을 TV에 맞게 설정

미디어 리모컨이 TV와 작동하도록 하려면 특정 상표의 TV에 사용할 수 있도록 리모컨을 
프로그래밍해야 합니다. 미디어 리모컨은 수동으로 TV 코드를 입력하거나 TV 코드를 검색하여 찾는 
두 가지 이용법으로 프로그래밍할 수 있습니다.
아무 작업도 하지 않은 채 30초가 지나면 TV 프로그래밍 모드가 중지됩니다. Select, 0–9 또는 CH/
PG 이외의 단추를 누르면 원래 모드로 돌아오며 프로그래밍 모드가 종료됩니다.

TV 코드를 입력하려면 다음을 수행합니다.
1	 TV 코드를 확인합니다. TV 제품 설명서를 보거나 www.xbox.com/mediaremote를 방문하십시오.
2	 Mute 단추와 5 단추를 동시에 2초 동안 눌러서 TV 프로그래밍 모드로 들어갑니다.
3	 TV 코드를 입력합니다.
4	 Select 단추를 눌러서 코드를 저장하고 끝냅니다.
올바른 코드를 입력하고 나면 TV 전원 및 볼륨을 조작할 수 있습니다. 제대로 작동하지 않으면 2번째 
단계로 돌아가십시오.
참고

•	 TV 프로그래밍 모드일 때는 미디어 리모컨의 표시등이 초록색으로 빛납니다.
•	 코드를 입력할 때마다 미디어 리모컨의 표시등이 깜빡입니다. 녹색 표시등이 다시 켜진 후에만 

코드를 입력하십시오.
•	 Select 단추를 누르면 코드를 확인하기 위해 미디어 리모컨의 표시등이 세 번 깜빡입니다. 표시등이 

깜빡이지 않는다면 잘못된 코드가 입력된 것이므로 2번째 단계로 돌아가십시오.

TV 코드를 검색하려면 다음을 수행합니다.
정확한 코드를 모르면 순서대로 코드를 송신하여 정확한 TV 코드를 찾을 수 있습니다.
1	 TV를 켜고 미디어 리모컨을 TV 쪽으로 가리킵니다.
2	 Mute 단추와 5 단추를 동시에 2초 동안 눌러서 TV 프로그래밍 모드로 들어갑니다. 
3	 미디어 리모컨에서 CH/PG + 단추를 반복해서 누를 때마다 TV로 코드를 하나씩 송신합니다. 

+ 단추를 누를 때마다 다음 코드가 송신됩니다.
4	 TV에 올바른 코드가 송신되면 TV의 전원이 자동으로 꺼집니다. 해당 코드를 선택하려면 Select 

단추를 누르십시오.
TV가 꺼진 후에 실수로 CH + 단추를 눌러서 올바른 코드를 지나쳤다면 CH – 단추를 눌러서 역순으로 
코드를 송신하십시오. 올바른 코드가 송신되면 TV가 다시 켜집니다. 해당 코드를 선택하려면 Select 
단추를 누르십시오.
참고 
•	 TV 프로그래밍 모드일 때는 미디어 리모컨의 표시등이 초록색으로 빛납니다. 
•	 만약 TV 코드 검색 중에 검색 방향을 바꾸고 원래 코드로 돌아가기 위해 CH/PG – 단추를 누른 

다음 CH/PG + 단추(또는 CH/PG + 단추를 누른 다음 CH/PG - 단추)를 누르면 미디어 리모컨의 
TV 프로그래밍 모드가 종료됩니다. 그리고 TV 프로그래밍을 시작했을 때와 동일한 코드로 
설정됩니다.

•	 CH/PG 단추를 누른 다음 TV가 명령에 응답하고 꺼지는 데 시간이 오래 걸릴 수 있습니다. 끄기 
명령에 반응하는 데 시간이 오래 걸리는 TV도 있습니다.

•	 Select 단추를 누르면 코드를 확인하기 위해 미디어 리모컨의 표시등이 세 번 깜빡입니다.  
•	 올바른 코드를 입력하고 나면 TV 전원 및 볼륨을 조작할 수 있습니다. 제대로 작동하지 않으면 2

번째 단계로 돌아가십시오.
미디어 리모컨을 기본 설정으로 되돌리려면 다음을 수행합니다. 
기본 설정 상태에서는 미디어 리모컨으로 Xbox 360 본체만 조정할 수 있습니다. 볼륨 및 음소거 
단추로 Xbox 360 본체를 통해 TV 서비스를 조작할 수 있습니다. 
1	 Mute 단추와 5 단추를 동시에 2초 동안 눌러서 TV 프로그래밍 모드로 들어갑니다. 
2	 9999 코드를 입력한 후 Select 단추를 누릅니다. 

미디어 리모컨 사용
미디어 리모컨에 있는 단추의 종류는 다음과 같습니다.
TV 조작: ON/OFF, Vol +/-, MUTE 및 TV Input 단추가 있습니다.
Xbox 360의 TV 서비스 조작: Xbox 360 본체에서 라이브 TV 서비스를 이용할 수 있다면 채널 증가/
감소, Guide, Live TV, Info 및 Last 단추로 서비스를 조작합니다. Record 단추는 TV 서비스 
공급업체가 제공하는 DVR에만 콘텐츠를 녹화합니다. 
미디어 재생 컨트롤: 이 기능을 이용해서 DVD, CD 또는 실시간 스트리밍 미디어를 재생/일시 정지, 
앞으로 건너뛰기, 빠르게 감기, 뒤로 건너뛰기, 빠르게 되감기 및 디스플레이 등을 조작합니다.
탐색 컨트롤: A, B, X, Y 단추, 방향 패드(상, 하, 좌, 우), Back 및 Select 단추가 있습니다.
Xbox 가이드 컨트롤: 언제든지 Xbox 가이드를 이용할 수 있습니다.

미디어 리모컨 청소
아래의 지침을 따르십시오.

•	 열이 발생하는 물체 근처에서 사용하지 않습니다. 
•	 Microsoft에서 지정한 부가 장치 및 액세서리만 사용합니다.
•	 마른 천으로 닦습니다.
•	 수분 또는 습기에 노출되지 않도록 주의하십시오. 화재 또는 감전 위험을 줄이려면 비 등의 습기에 

제품이 노출되지 않도록 합니다.

문제 해결
문제가 발생하면 아래 제공된 가능한 해결책을 시도해 보십시오.
DVD 기능이 작동하지 않습니다.
일부 DVD는 자막, 다국어 오디오 트랙, 카메라 각도 변경, 느린 재생 등 Xbox 360의 DVD 재생 기능을 
모두 지원하지 않을 수도 있습니다. 지원되는 기능에 대한 자세한 내용은 DVD 제품 설명서를 
참고하십시오. 드문 경우이지만 특정 DVD가 제대로 작동하지 않을 수 있습니다. 이것은 주로 DVD 
비디오 소프트웨어의 제조 공정 또는 소프트웨어 인코딩의 변동 때문입니다. 
비디오 또는 사운드가 상태가 좋지 않거나 출력되지 않습니다.
AV 케이블이 제대로 연결되어 있는지 확인합니다. 설치 및 AV 문제 해결 정보는 Xbox 360 설명서 
또는 AV 케이블 설명서를 참고하십시오.
단추가 작동하지 않습니다.
새 배터리로 미디어 리모컨을 테스트하여 배터리 상태를 확인합니다. 미디어 리모컨에서 배터리를 
제거하고 모든 단추를 두 번 누른 다음 배터리를 다시 삽입해 보십시오.  
Xbox 360 본체가 올바르게 작동하지 않습니다.
•	 미디어 리모컨을 본체 쪽으로 가리킵니다.
•	 본체의 적외선 수신기가 막히거나 덮여 있지 않은지 확인합니다. 
•	 적외선 수신기의 3.6미터 이내에서 미디어 리모컨을 사용 중인지 확인합니다.
•	 주변의 적외선 영향을 최소화할 수 있도록 낮 시간에는 커튼이나 블라인드를 쳐 둡니다.

고객 지원 안내
일반적인 질문에 대한 답변, 문제 해결 절차 및 Xbox 고객 지원 센터 연락처 정보를 확인하려면 
www.xbox.com/support를 방문하십시오.
수리를 위해 Xbox 360 본체나 해당 액세서리를 판매점에 직접 가져가지 마십시오. 문제 해결 및 
서비스 정보에 대한 내용은 www.xbox.com/support를 참고하십시오.
 

 절대 직접 수리하려고 하지 마십시오.
	 Xbox 360 본체, 전원 공급 장치 또는 액세서리를 분해, 수리 또는 개조하지 마십시오. 감전이나 

화재로 심각한 상해를 입거나 목숨을 잃을 수 있으며 보증도 무효가 됩니다.

 
 질식 위험

	 3세 이하의 유아에게 질식을 일으킬 수 있는 작은 부품이 포함되어 있을 수 있습니다. 작은 부품은 
유아의 손이 닿지 않는 곳에 보관하십시오.

배터리 및 전기 전자 장비 폐기물(WEEE) 처리
제품 또는 제품 패키지에 이 기호가 있으면 해당 제품 또는 포함된 배터리는 가능한 분리 
수거하거나 재활용될 수 있도록 알맞게 처리하는 것이 바람직합니다. 분리 수거와 재활용은 
천연자원을 보존하고 인체와 환경에 미칠 수 있는 악영향을 방지하는 데 도움을 줍니다. 처리 
방식이 올바르지 않으면 전기 및 전자 장비의 유해 물질로 인한 악영향에 피해를 입을 수 

있습니다. 추가 정보가 필요하면 weee@microsoft.com으로 연락하십시오.

규정
가정 또는 사무실에서만 사용하십시오. 
기계, 의료, 공업 용도로는 적합하지 않습니다. 
Microsoft에서 명시적으로 승인하지 않은 변경이나 개조를 할 경우 이 장치의 사용 권한이 취소될 수 
있습니다. 
이 제품은 NRTL 목록(UL, CSA, ETL 등)에 등재 및/또는 IEC/EN 60950을 준수하는(CE 마크) 정보 
기술 장비와 함께 사용됩니다. 
수리 가능한 부품이 포함되어 있지 않습니다. 
본 장치는 영상 5ºC와 35ºC 사이에서 동작하는 상용 제품입니다. 
Microsoft Corporation은 이 제품이 1995/5/EC 및 2004/108/EC의 안전규정 및 필수 요구 사항을 
준수한다는 사실을 선언합니다.

대한민국에 거주하는 고객
해당 무선설비는 전파혼신 가능성이 있으므로 인명안전과 관련된 서비스는 할 수 없습니다. 이 기기는 
가정용(B급)으로 전자파적합등록을 한 기기로서 주로 가정에서 사용하는 것을 목적으로 하며, 모든 
지역에서 사용할 수 있습니다.

저작권
URL 및 기타 인터넷 웹 사이트 참고를 포함한 이 설명서의 내용은 예고 없이 변경될 수 있습니다. 귀하에게 적용되는 저작권법을 
준수하는 것은 귀하의 책임입니다. 저작권에서의 권리와는 별도로, 이 설명서의 어떠한 부분도 Microsoft의 명시적인 서면 승인 
없이는 어떠한 형식이나 수단(전자적, 기계적, 복사기에 의한 복사, 디스크 복사 또는 다른 방법) 또는 목적으로도 복제되거나, 검색 
시스템에 저장 또는 도입되거나, 전송될 수 없습니다.

Microsoft가 이 설명서 본 안에 관련된 특허권, 상표권, 저작권, 또는 기타 지적 재산권 등을 보유할 수도 있습니다. 서면 사용권 계약에 
따라 Microsoft로부터 귀하에게 명시적으로 제공된 권리 이외에, 이 설명서의 제공은 귀하에게 이러한 특허권, 상표권, 저작권, 또는 
기타 지적 재산권 등에 대한 어떠한 사용권도 허여하지 않습니다.
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